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Kedves Kolléganők! 

Kedves Kolléga Urak! 

 

Túl vagyunk a mai közgyűlésünk formai részein, várunk a döntéseink eredményének kihirdetésére, a 

jövő szempontjából ez a legfontosabb.  

Kicsit mégis szeretnék visszatekinteni a mögöttünk hagyott időszakra, a tényszerű tájékoztatót 

elmondtam, nem is húzom hosszan az időt, csak egy nagyon rövid időre kértem szót ismét. Az elmúlt 

hat évet csak nagyon kis változtatáson átesett elnökséggel csináltuk végig. Az elnökség minden tagja 

szabadidejének felhasználásával, díjazás és térítés nélkül dolgozott. Szeretnék köszönetet mondani 

minden elnökségi tagnak ezért. 

Elmondhatom, hogy nem voltunk ismeretlenek egymásnak az induláskor sem, de a sikeres olykor 

sikertelen munka, összekovácsolta a társaságot. Titkár urakkal oly sok előkészítést és a Társaságunk 

képviseletét kellett megoldanunk, hogy már a magán életünkben is sok a közös programunk. Magam 

nevében nem kívánok az új elnöknek mást, csak azt, hogy legyenek ilyen munkatársai. Természetesen 

ez a Társaságnak is jó lesz. 

Magam nevében köszönöm a bizalmat és a türelmet mindenki részéről. Amennyiben valakit a mi 

hibánk miatt valamilyen sérelem ért, azért bocsánatot kérek, szándékosság soha nem állott mögötte.  

A Társaság és a baromfi szektor képviseletét azonban minden körülmények között felvállaltuk, ezt 

kérem az utódoktól is. 

Mindenkinek jó egészséget, egészséges madarakat és jó munkát kívánok. 
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